


S

## SAGNA SOW FATOU

Manager of Sowtrade Ltd

 United Kingdom


© CRÉDIT PHOTO

**Fatou SAGNA SOW** was born in 1972 in Paris (France), of a housewife and a worker father in the automotive industry, both Senegalese. She devotes herself to law studies and after a course in business law, she obtains a degree in Comparative Law at the University of Paris 2 Assas, a Master 2 in Multimedia and Information Systems Law at the University of Strasbourg III before joining Telecom SudParis for a Specialised Master in Manager Telecom.

With diplomas in hand, Fatou begins her career in law firms specialising in multimedia and information systems law (2006) and moves to the BNP Paribas Group's legal department (2007). This experience acquired in 2008 opens her the doors of the Legal Department of the Société Générale Group. As a senior lawyer for the financial markets, Fatou spends seven years setting up numerous financial transactions on much diversified markets (rates, commodities, indices, credit, equities). In 2015, Fatou moves up in rank and becomes Group Legal Knowledge Manager. There, she is in charge of managing and leading the knowledge management tools used by the group's

lawyers and is responsible for coordinating the work of the Legal Knowledge Champions. Involved in the life of the city, Fatou is elected municipal councillor of Mantes la Ville in 2008. During her six-year term, she is responsible for the financial management of the city's budget. Passionate about politics, Fatou is also active in a Senegalese political party with the community living in France. A means of benefiting from a solid network of decision-makers and entrepreneurs as well as a thorough realities' knowledge of their country of origin. In 2016, Fatou lets his entrepreneurial spirit to be expressed. She founds and manages Sowtrade Limited, an English consulting and trading company in the commodities sector. Sowtrade has customers and partners in all regions of the world. To establish the international character of his career, Fatou will be released in 2018 with a MBA Executive from the University of Chicago's Booth School of Business. 🌟

**2016** - She founds Sowtrade Limited in London

**2008** - She joins the Société Générale Group

**2007** - She joins the BNP Group

S

## SAGNA SOW FATOU

Directrice de Sowtrade Ltd

 Royaume-Uni


© CRÉDIT PHOTO

**Fatou SAGNA SOW** est née en 1972 à Paris (France), d'une mère au foyer et d'un père ouvrier de l'industrie automobile, tous deux Sénégalais. C'est aux études de droit qu'elle se consacre et après un cursus en droit des affaires, elle obtient un diplôme de Droit comparé à l'Université Paris 2 Assas, un Master 2 en Droit du Multimédia et des Systèmes d'Information de l'Université Strasbourg III avant d'intégrer Telecom SudParis pour un mastère Spécialisé Manager Telecom.

Diplômes en poche, Fatou fait ses premières gammes au sein de cabinets d'avocats spécialisés en droit du multimédia et des systèmes d'information (2006) et fait un passage au département juridique du groupe BNP Paribas (2007). Cette expérience acquise lui ouvre en 2008 les portes de la direction juridique du groupe Société Générale. Alors juriste senior pour les marchés financiers, Fatou participe pendant sept ans au montage de nombreuses transactions financières sur des marchés très diversifiés (taux, matières premières, indices, crédit, actions). 2015, Fatou monte en grade et devient Group Legal Knowledge Manager. Là, elle

est en charge de la gestion et de l'animation des outils de gestion de la connaissance utilisés par les juristes du groupe et est responsable de la coordination du travail des Legal Knowledge Champions.

Impliquée dans la vie de la cité, Fatou est élue en 2008 conseillère municipale de la commune de Mantes la Ville. Pendant son mandat de six ans, elle a pris à bras-le-corps la gestion financière du budget de la ville. Passionnée de politique, Fatou milite aussi au sein d'un parti politique sénégalais auprès de la communauté résidant en France. Un moyen de se prévaloir d'un solide réseau de décideurs et d'entrepreneurs ainsi que d'une connaissance pointue des réalités de son pays d'origine. 2016, Fatou laisse parler sa fibre entrepreneuriale. Elle fonde et dirige Sowtrade Limited, une société anglaise de consulting et de trading dans le domaine des matières premières. Sowtrade a des clients et des partenaires dans toutes les régions du monde. Pour asseoir le caractère international de son parcours, Fatou sortira en 2018 avec un Executive MBA de l'University of Chicago's Booth School of Business. 🌟

**2016** - Elle fonde Sowtrade Limited à Londres

**2008** - Elle rejoint le Groupe Société Générale

**2007** - Elle rejoint le Groupe BNP